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OBČINA 

LOŠKI POTOK 

Hrib 17 

1318 Loški Potok 

Tel.: 8350-100 

Fax.: 8350-102 

 

  

 

  

Štev.: 032-0001/2014 

 

  

 

Z A P I S N I K 

 

11.  redne seje Občinskega sveta občine Loški Potok, ki je bila v četrtek, 22. 12. 2016,  ob 

18.00 uri v konferenčni sobi na Občini Loški Potok, Hrib 17. 

 

Sejo sveta je vodil župan Ivan Benčina. 

 

Prisotni: 

 

a) župan:    Ivan Benčina  

 

b) člani občinskega sveta:  Dejan Anzeljc  

Marijan Košmerl 

Aleš Knavs odsoten do 3. točke dnevnega reda 

Maks Lavrič  

Marko Lavrič  

Romana Lavrič       

Matjaž Pajnič  

Peter Rus 

     Andrej Starc  

  

c) opravičeno odsoten član:              Aleš Knavs do 3. točke d. r. 

 

d) ostali prisotni Darko Lavrič - predsednik nadzornega odbora  

Viljem Vesel – direktor občinske uprave 

     Vinko Košmerl – višji svetovalec za družbene dejavnosti 

     Sašo Debeljak – višji svetovalec za gospodarstvo 

Ivanka Novak - svetovalec za proračun  

     Mojca Lavrič -  svetovalec za splošne zadeve 

   

Iz liste prisotnosti je razvidno, da je bilo prisotnih do 3. točke prisotnih 8, kasneje pa 9 občinskih 

svetnikov in je bila seja sklepčna. 

 

Župan je predlagal dnevni red, kot je bil svetnikom posredovan z vabilom na sejo.  

Svetniki niso imeli pripomb in sprejet je bil 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Sprejem zapisnika 10. redne seje občinskega sveta, z dne 27. 10. 2016 in poročila o izvršitvi 

sklepov te seje. 

2. Sprejem odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki in drugimi vrstami odpadkov v gospodinjstvu 

v občini Loški Potok – II. obravnava (ESA: 80) 
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3. Sprejem predloga sistemizacije delovnih mest v enoti vrtca in predloga ekonomske cene za leto 

2017 (ESA: 81) 

4. Imenovanje treh članov v svet zavoda OŠ dr. Antona Debeljaka Loški Potok  (ESA: 82) 

5. Sprejem Odloka o proračunu občine Loški Potok za leto 2017 (ESA: 83) 

6. Sprejem sklepov v zvezi z gospodarjenjem z občinskim premoženjem  (ESA: 84) 

7. Reševanje prošenj 

8. Informacije občinske uprave 

9. Vprašanja in odgovori 

 

 

Ad 1. SPREJEM ZAPISNIKA 10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA, Z DNE 27. 10. 2016, 

IN POROČILA O IZVRŠITVI SKLEPOV TE SEJE 

V zvezi z zapisnikom 10. redne seje in poročilom o izvršitvi sklepov te seje člani občinskega sveta 

niso imeli pripomb in so soglasno sprejeli 

Marko Lavrič je predlagal, da se v zapisniku dosledno piše, kdo ne glasuje za posamezni sklep.  

Po daljšem dogovarjanju so prisotni svetniki z 8 glasovi ZA sprejeli  

 

S K L E P : 

 

 V  bodoče se ob glasovanju o posameznih sklepih v zapisniku dosledno navaja, kdo  za 

sklep ni glasoval oziroma je glasoval proti sklepu. 

 

 

S K L E P : 

 

 Zapisnik 10. redne seje občinskega sveta, z dne 27. 10. 2016 se dopolni s podatkom o 

glasovanju  pri 11. točki d. r. (g. Maks Lavrič se je vzdržal glasovanja) in tak zapisnik  in 

poročilo o izvršitvi sklepov te seje občinski svet sprejema z 8 glasovi ZA.  

 

 

Ad 2. SPREJEM ODLOKA O RAVNANJU S KOMUNALNIMI ODPADKI IN DRUGIMI 

VRSTAMI ODPADKOV V GOSPODINJSTVU V OBČINI LOŠKI POTOK – II. 

OBRAVNAVA (ESA: 80) 

Poročilo je podal  župan Ivan Benčina. Občinska sveta občin Ribnica in Sodražica sta sprejela odloka, 

ki sta enaka, kot naš osnutek odloka, obravnavan na 10. redni seji občinskega sveta, z dvema 

spremembama in sicer v  točki 19 3. člena se besedilo »upravniki večstanovanjskih stavb« dopolni z 

»v imenu etažnih lastnikov« in v1. odst. 9. člena se besedilo »upravniki večstanovanjskih stavb« 

dopolni z »v imenu etažnih lastnikov«. Župan predlaga, da tudi Občinski svet občine Loški Potok 

sprejme enako besedilo odloka. 

 

Po glasovanju so člani občinskega sveta z 8 glasovi ZA sprejeli 

 

S K L E P : 

 Občinski svet sprejme Odlok o  ravnanju s komunalnimi odpadki in drugimi vrstami 

odpadkov v gospodinjstvu v občini Loški Potok (ESA: 80). Odlok se objavi v Uradnem 

listu RS. 
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G. Marko Lavrič je vprašal, zakaj Komunala Ribnica ob petkih, ko pobira biološke odpadke v 

Loškem Potoku, ne pobira odpadkov tudi na pokopališču v Dragi in v Starem Kotu. Tam jih pobira 

skupaj z mešanimi odpadki. Občinska uprava bo pridobila informacije o tem do naslednje seje. 

 

 

Ad  3.  SPREJEM PREDLOGA SISTEMIZACIJE DELOVNIH MEST V ENOTI VRTCA IN 

PREDLOGA EKONOMSKE CENE ZA LETO 2017 (ESA: 81) 

 

Obrazložitev je podal g. Vinko Košmerl. Osnovna šola predlaga, da se sistemizacija delovnih mest  v 

enoti vrtca ne spreminja, kar pomeni, da ostane 5 oddelkov, od katerih je v vsakem vzgojiteljica in 

pomočnica ter ostali kader, ki pripada v zakonskem deležu. 

Občinski svet je z 9 glasovi ZA sprejel 

S K L E P A : 

 Sprejme se predlagana sistemizacija delovnih mest v enoti vrtca pri osnovni šoli  dr. 

Antona Debeljaka Loški Potok za leto 2017. Sistemizacija ostaja enaka kot je veljala v 

letu 2016.  

 

 V vseh oddelkih vrtca se v primeru potrebe lahko uporabi fleksibilni normativ števila 

otrok v oddelku, kar pomeni, da se najvišje normativno dovoljeno število otrok lahko 

poveča za največ dva otroka. 

 

V letu 2016 se je pravilnik o metodologiji za oblikovanje programov v vrtcih spremenil s tem, da se v 

stroške dela prištejejo tudi stroški za nadomeščanje odsotnih delavcev iz razloga bolezni ali poškodbe, 

do 30 delovnih dni. Šola je pripravila dva predloga novih ekonomskih cen. Dejansko povišanje je v 

primerjavi s sosednjimi občinami precej višje. V primeru, če bi obdržali enake cene, kot v letu 2016, 

bi to občini na letni ravni predstavljalo strošek cca 22.000 EVR. 

Po daljši razpravi je občinski svet je z 9 glasovi ZA sprejel 

S K L E P E : 

 Cene programov  ostanejo enake, kot so veljale v letu 2016. In sicer: 

- 1. starostno obdobje  421,80 EVR 

- 2. starostno obdobje  388,11 EVR 

 

Cene programov veljajo od 01. 01. 2017. 

 

 Sprejme se cena prehrane na dan 2,04 EVR. 

 Do naslednje seje občinskega sveta naj se to temo ponovno preuči in pripravi predlog za 

nadaljnje odločanje v zvezi z višino ekonomske cene programa vrtca. 

 

Ad 4. IMENOVANJE TREH ČLANOV V SVET ZAVODA OŠ DR. ANTONA DEBELJAKA 

LOŠKI POTOK  (ESA: 82) 

Obrazložitev je podal g. Vinko Košmerl. Dosedanjemu svetu zavoda bo 11. 03. 2017 potekel 

mandat. V svetu zavoda ima občina kot ustanovitelj javnega zavoda tri predstavnike, ki jih imenuje 

občinski svet. Člani sveta zavoda so v skladu s 46. členom Zakona o financiranju vzgoje in 
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izobraževanja (ZOFVI) imenovani oziroma izvoljeni za štiri leta in so lahko ponovno imenovani 

največ dvakrat zaporedoma.  

 

Člani občinskega sveta so z 9 glasovi ZA ob soglasju predlaganih kandidatov za imenovanje v svet 

zavoda sprejeli naslednji 

 

S K L E P : 

V svet zavoda Osnovne šole dr. Antona Debeljaka Loški Potok občinski svet občine Loški 

Potok imenuje naslednje tri predstavnike ustanovitelja: 

 

- Marijan Košmerl, občinski svetnik 

- Dejan Anzeljc, občinski svetnik, 

- Sašo Debeljak, strokovni sodelavec občinske uprave. 

 

 

Ad 5. SPREJEM ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE LOŠKI POTOK ZA LETO 2017 

(ESA: 83) 

Obrazložitev predloga proračuna za leto 2017 je podala ga. Ivanka Novak. Osnutek proračuna je bil 

več kot mesec dni v javni obravnavi. Upoštevani so bili predlogi, ki so bili oblikovani v času javne 

obravnave. Nekateri dohodki in odhodki so bili po samem osnutku spremenjeni. Glavne investicije v 

letu 2017 so vrtec, financiranje državne ceste R3 na odseku od Hriba proti Sodražici v dolžini cca 500 

m, urejanje obrtne cone v Podpreski, komunalno opremljanje stavbnih zemljišč, izkop za 

večnamenski objekt Hrib, projekt INTERREG idr.  

 

Člani občinskega sveta so z  9 glasovi ZA sprejeli 

 

S K L E P : 

 Občinski svet sprejme Odlok o proračunu občine Loški Potok za leto 2017 (ESA: 83). 

Odlok se objavi v Uradnem listu RS. 

 

 Mažoretno skupino bo občina sofinancirala v tej obliki kot jo zdaj, samo še do konca tega 

šolskega leta, za novo šolsko leto naj se izvajalka prijavi na razpis za sofinanciranje 

programov športa, ki bo objavljen v glasilu Odmevi in na spletni strani. 

 

 

Ad 6. SPREJEM   SKLEPOV V ZVEZI Z GOSPODARJENJEM Z OBČINSKIM 

PREMOŽENJEM  (ESA: 84) 

Obrazložitev je podal g. Viljem Vesel. Občina je prejela prošnjo za odkup parcele št. 5/2 k. o. 

Trava ki v naselju Trava predstavlja del zazidanega zemljišča oziroma funkcionalno zemljišče k 

stanovanjskem objektu  prosilke za odkup. Prodaja zemljišča bo omogočila  ureditev  pravno 

premoženjskih zadeve med občino Loški Potok in občanko, saj ima le ta del stanovanjske stavbe 

zgrajene na občinskem zemljišču.  

Z 9 glasovi ZA  so člani občinskega sveta sprejeli naslednji  

S K L E P  : 

 

Sprejme se posamični program ravnanja s  stvarnim premoženjem, ki ga je pripravila občinska 

uprava št. 478-0025/2016, dne 13. 12. 2016 in sicer: 
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Proda se nepremičnina  parc. št. 5/2-0  v izmeri 167 m2  (ID znak: 1585-5/2-0),  k. o. 1585-Trava 

do celote 1/1.  Vrednost  nepremičnine za določitev kupnine je 1.503,00  EUR. 

Vesel je seznanil občinski svet, da je občina dala Lesni zadrugi Loški Potok pravico za 

gradnjo toplovoda na parcelah, ki so last občine in so predvidene za to gradnjo. Ta pravica 

velja za obdobje 15 let, ko je koncesija podeljena. 

 

 

Ad 7. REŠEVANJE PROŠENJ 

Soglasno (9 glasov ZA) so bili sprejeti naslednji 

 

S K L E P I : 

 Občinski svet občine Loški Potok sprejme sklep, da Župnijskemu uradu Loški Potok odobri 

znesek 200,00 EVR za namen Miklavževanja v letu 2016. 
 

 Zdenku Turku s Podpreske bo občina sofinancirala izdajo pesniške zbirke, ki bo obsegala 

108 strani. Občinski svet v ta namen odobri donacijo v znesku 300,00 EVR. 
 

 Osnovni šoli Ljubo Šercer iz Kočevja se odobri donacijo v znesku 200,00 EVR za 

sofinanciranje Dedka Mraza, šole v naravi in drugih dejavnosti, ki niso financirane iz 

rednega programa. 

 

 

Ad 8. INFORMACIJE OBČINSKE UPRAVE 

Informacije občinske uprave je podal župan Ivan Benčina. Povedal je, da poteka čiščenje terena ob 

meji, kjer naj bi postavili ograjo. V mesecu novembru je bila sklenjena pogodba z DSO Grosuplje o 

najemu enote DSO Loški Potok za obdobje štirih let. Doslej smo imeli sklenjene letne pogodbe. V 

pogodbi je navedeno, da DSO ne bo ničesar investiral v sam objekt. V letu 2016 pa so v domu v 

Loškem Potoku obnovili vse kopalnice, ker je v njih zamakalo. Načrtujejo tudi vzpostavitev video 

nadzora, za lažji nadzor nad oskrbovanci. V zvezi z Lesno zadrugo Loški Potok je bilo povedano, da 

je bilo decembra pridobljeno gradbeno dovoljenje za DOLB Hrib. Pred tem je bil izbran izvajalec: 

Biomasa d. o. o.., kot najugodnejši ponudnik za izvedbo tega projekta. Podpisana je tudi pogodba za 

prodajo toplote končnim uporabnikom, razen Mercatorja, ki še ni dokončno odločen ali se bo projektu 

pridružil. Rok oddaje vloge za pridobitev nepovratnih sredstev za ta projekt je 29. 12. 2016. Do takrat 

naj bi gradbeno dovoljenje postalo pravnomočno, kar je tudi pogoj za uspeh na javnem razpisu. Po 

razpisu je predvideno sofinanciranje v višini 70 %. Vrednost celotne investicije pa je cca 750.000 evr. 

Lesna zadruga je dobila od Biomase d. o. o. tudi ponudbo za dobavo sekancev za kurilnico v Ribnici. 

Tam porabijo približno 3.700 m3 okroglega lesa na kurilno sezono. Lesna zadruga se bo prijavila tudi 

na razpis za dodelitev koncesije za posek v državnih gozdovih. Še vedno občina Loški Potok računa 

na to, da bo iz naslova neporabljenih sredstev iz projekta SORIKO dobila nekaj sredstev za izgradnjo 

čistilne naprave, s katero bo pomagala ščititi vodne vire v Ribniški dolini. 20. januarja 2017 je 

predvidena predstavitev načrtov za izgradnjo vetrnih elektrarn v naši občini, ki bo potekala v KTC na 

Hribu in bodo vabila nanjo prejela vsa gospodinjstva v občini.  

 

 

Ad 9. VPRAŠANJA IN ODGOVORI 

Romana Lavrič je predlagala, da se predstavitev vetrnih elektrarn najprej organizira v domu krajanov 

v Podpreski, saj so doslej vsi negativni odzivi v zvezi z vetrnimi elektrarnami prišli s področja 

Dragarske doline. Župan je odgovoril, da bo projekt predstavljen vsem občanom, saj področje 

Dragarske doline ni edina možna lokacija za postavitev vetrnih elektrarn. 
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Maks Lavrič postavi vprašanje o industrijski coni v Podpreski. 

 

S tem je bil dnevni red izčrpan in seja je bila končana ob 20.20 uri. 

 

 

 

   Zapisala:        Občinski svet občine Loški Potok: 

                           Župan: 

Mojca Lavrič                    Ivan Benčina  


